
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

        Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 

Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3΄ Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Καταθλιπτική η κατάσταση της αστυνόμευσης στη Λακωνία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, αποκαρδιωτική και συνάμα καταθλιπτική εικόνα παρουσιάζει 

η αστυνόμευση στη Λακωνία. Η εν γένει εικόνα της δημοσιοποιείται, δια επιστολής από 

την Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Λακωνίας (ΕΑΥΛ). Στην εν λόγω γίνεται αναφορά 

στη χρόνια υποστελέχωση, η οποία σε συνδυασμό με την αυξημένη τουριστική κίνηση, 

προκαλεί σοβαρά προβλήματα στην αστυνόμευση στο σύνολο της έκτασης της 

Περιφερείας. Επικεντρώνεται δε, στην αδυναμία πλήρους αστυνόμευσης σε δημοφιλείς 

παραθεριστικές περιοχές, όπως στην Ανατολική Μάνη (επιχειρούν σε αυτήν τα 

Αστυνομικά Τμήματα Αρεόπολης και Γυθείου), στην Μονεμβασιά (αντιστοίχως τα ΑΤ 

Μολάων, ΑΤ Βοιών και ο Αστυνομικός Σταθμός Μονεμβασίας) και στον Δήμο Ευρώτα 

(ΑΤ Ευρώτα).   

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεστε όπως άμεσα ενισχύσετε τις υπηρεσίες της Διεύθυνσης Αστυνομίας 

Λακωνίας με προσωπικό είτε μέσω μετακινήσεων είτε αποσπάσεων είτε ενισχυτικών 

δυνάμεων, διότι η κατάσταση της αστυνόμευσης σε αυτή βρίσκεται σε οριακό σημείο; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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